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Samarbeidsutvalg 
To fra 
undervisningspersonalet 
 
 
Vara 

Karen Elisdabeth Abrahamsen 
Ellen Margrethe Johnsen 
 
 
Elfi Fjellvang 

En representant fra øvrige 
ansatte 
 
Vara 

Liv Irene Larsen Føreid 
 
 
Nina 

To fra foreldrerådet. Den ene 
er lederen av foreldrenes 
arbeidsutvalg 
 
Vara 

Hanne Sofie Eikås 
Margrethe 
 
 
Amalie 

To fra elevrådet Sanna 
Isak 

To fra kommunen. Den ene er 
rektor på skolen. Den andre 
oppnevnes av kommunens 
valg- og honorarkomite 
 
 
Vara  

Heidi Johansen – Politisk representant 
Arnt Jacob Grindheim – rektor / Sekretær 
 
 
 
Ann Christin Høyem – Vara Politisk repr. 
Vibeke Hellum Andersen – Inspektør / Vara for rektor 

 
 
Agenda 
 

Sak:  Samarbeidsutvalg: 

1/24 

Konstituering 
- Gjennomgang av rutiner og valg av leder 

o Margrethe Andreassen Knutsen valgt til leder 
 

- Møtedatoer for skoleåret 2024/25: 
10.10, 7.11, 5.12, 30.1, 27.3 og 22.5 
Innkallinger til disse sendes ut i uke 42. 
Agenda for møtene blir sendt ut senest ei uke i forkant av sekretær. 

 



 
 

2/24 

Skolebehovsplanen 
- Info om høringsarbeidet 

o FAU 
▪ Valgte ei arbeidsgruppe på tre. Disse produserte et forslg 

som FAU hadde en evaluering av, og godkjente. Grundig 
arbeid. 

o Elevråd 
▪ Jobbet i grupper 

o Ansatte 
▪ Ikke jobbet. Ta med tilbake. 25.10 er høringsfrist. 

  

3/24 

Fast sak: 
Saker fra FAU – elevråd – ansatte 
FAU: 

- Konstituert 10.10.2024 
- Hjertesone er inført, og både FAU og skole opplever at det fungerer 

veldig bra. Uke 44 skal det være en sak som  
- Sykkelsti langs Repstadveien er pekt ut som et farlig sted med høy fart. 

Meldes inn til kommunen for å se om det kan finnes noen løsniger for 
trafikksikkerhetssak. 

- Det er et ønske om å sjekke ut om det finnes muligheter for å få til 
skolefrukt. Skole og FAU sjekker ut. 

 
 
Elevråd: 

- Har jobbet med hørings 
- Ballvegg – har blitt godkjent av skolen 2022/23. Kan den bli  
- Turområdet – det er ønske om oppruste og skape noen nye turområder. 

I daglige ROS analyser viser det seg at det er dårlig stand på flere av de 
som skolen har brukt. 
Det er et ønske å gjøre utbedring av disse områdene sammen med 
FAU. Og De ønsker også å sjekke mulighet om det er mulig å gjøre 
dette i samarbeid med bedrifter i nærområde. 
Det finnes et fond som heter bydelsfond, som er et tilskudd det kan 
søkes om for å utbedre områder. Også på kommunalgrunn. 

 
 
Ansatte: 

- Hjertesone oppleves som en veldig god ordning. Har bidratt til en mye 
tryggere opplevelse i tilsynet. 

- Det er tatt skikkelige grep i strukturene på SFO. Dette har blitt opplevd 
at det har vært en god start.  

 
  

4/24 

Fast sak: 
Info fra skole/SFO 
- Skolens Utviklingsplan - info 
 



5/24 
 
 

6/24 
Fast sak: 
Økonomi – Nærværsarbeid 

- Rektor informerer om resultatene i kvalitetsystemet. 

 
 
 

 
 
 


